
 

Referat  

Generalforsamling 2023 
29 april 2023 

Dagsorden 
 
1. Valg af dirigent.  
2. Valg af referent 
3. Oldermandens beretning til godkendelse.  
4. Kassereren fremlægger revideret regnskab til godkendelse, og fremlægger et budget for 

det kommende år 
5. Fastsættelse af kontingent for det følgende år  
6. Evt. bestemmelse af ekstra kontingent for indeværende år  
7. Behandling af indkomne forslag 
8. Valg af bestyrelse.  

På valg er:  
a. Preben Muus, genopstiller  
b. Jette Moll Christiansen, genopstiller  
c. Inga Steffensen, genopstiller  
d. Pia Illum Nielsen, genopstiller  
e. Torben Moll Christinsen, genopstiller  

9. Valg af 2 suppleanter og revisor 
a. Første Sup. Tue Olsen, genopstiller ikke  
b. Anden Sup. Pernille Gade Frost, genopstiller  
c. Revisor Steen Olsen, genopstiller  

10. Eventuelt 
 
 

Referart 
 
Ad 1: Peter Oreskov blev valgt uden modkandidat. Peter kunne konstatere at 
generalforsamlingen var lovlig indkaldt mht. frister på skrift og på hjemmesiden. Desværre 
skulle GF være i maj i henhold til vedtægterne. Vi var således ca. 34 timer for tidligt på den. 
De fremødte besluttede, at vi godt kunne holde en gyldig GF under disse omstændigheder.  
 
Ad 2: Pia I. Nielsen blev valgt uden modkandidat. 
 
Ad 3: Beretningen er vedlagt her som bilag. 
På forespørgsel blev det oplyst, at udlejning kun er for Bylaugets medlemmer og beboere i 
Sæby samt folk med særlig tilknytning. Man kan altså ikke melde sig ind proforma for at leje 
lokalerne. I tvivlstilfælde bestemmer bestyrelsen. Beretningen blev godkendt. 



 
Ad 4: Regnskab og budget er vedlagt som bilag. 
 
Som et nyt tiltag for at spare mange sider papir blev regnskabet vist på skærmen i stedet for 
at være omdelt. Der arbejdes på fremstillingsformatet til næste GF. 
 
Der blev bedt om, at betalingsfrister skulle stå på hjemmesiden. Den nye bestyrelse sørger for 
dette.  
Der er to års buffer i likvide midler til uventede omstændigheder. Desuden er der afsat midler 
fra forsikringen i forbindelse med reetableringen af Bylaugshuset (ventet i 202). I den 
forbindelse ses der også på behov for haveskur til redskaber etc.  
Der er stadig 10.000 kr. til en Petanquebane og nu 20.000 kr. til en legeplads. Bestyrelsen 
opfordre medlemmer med børn til at engagere sig, da vi indtil nu ikke er lykkedes med at få en 
løsning igennem. Dels er legepladser blevet meget dyre, og dels er der et ansvar, der skal 
placeres. 
 
Regnskab og budget blev godkendt.  
 
Ad 5: Kontingentet forbliver uændret. 
 
Ad 6: Bestyrelsen ønsker ikke tillægskontingent dette år.  
 
Ad 7: Der var indkommet et forslag om opsætning af gardiner i skolestuen. 
Under fremlæggelsen af forslaget blev det klart at ønsket gik på solafskærmning. Bestyrelsen 
ved husgruppen har tidligere undersøgt en skræddersyet mulighed, som var meget dyr (over 
30.000). Da forsatsvinduerne åbner indad, skal der findes en løsning, der tager højde for 
dette. Susanne O. har lovet at hjælpe med at finde en periodemæssig rigtig løsning til en 
fornuftig pris. 
 
Ad 8: Alle blev genvalgt uden modkandidater. 
 
Ad 9: Alice Larsen blev valgt til 1. suppleant. Øvrige valg var genvalg – alle uden 
modkandidater.  
 
Ad 10. Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


